

## RÉFECTION DE LA FAÇADE NORD ET OUEST DU PAVILLON NEW SHERBROOKE DU MUSÉE DES BEAUX ARTS DE MONTRÉAL:

Les façades étaient celles de Sherbrooke et Bishop, ces façades encadrent le nouveau pavillon du musée. C'est un cas de façadisme des années '80. On a conservé que ces façades d'un immeuble historique pour continuer le musée en arrière.

Le mandat était de faire la réfection de l'enveloppe extérieur des façades et d'identifier et de solutionner le problème de détérioration accéléré du parapet.

---

## CONSERVATION AND REPAIR OF THE NORTH AND WEST FACADE OF THE NEW SHERBROOKE PAVILION OF THE MUSEUM OF FINE ARTS OF MONTREAL:

The facades were those on Sherbrooke and Bishop, these facades frame the new museum pavilion. It's a case of 80s facadism. Only these facades of a historic building were retained to house the new museum behind.

The mandate was to repair the exterior envelope of the facades and to identify and resolve the problem of accelerated deterioration of the parapet.